
Zápisnica 
zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Krásna Lúka 

konaného dňa 26.05.2017 
___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní:   Štefan Bujňák, starosta obce 

Poslanci :  Ing. Jana Grejták Kandráčová 

Ing. Dušan Matija 

  Ing. Ján Štieber 

Vladimír Bača 

Ing. Jozef Novysedlák 

Ing. Marcela Bujňáková 

 

Ostatní: JUDr. Mgr. Jozef Kušnír, kontrolór obce, Mgr. Helena Kormošová, 

riaditeľka ZŠsMŠ, Pavol  Kandráč, Peter Štieber 

  

PROGRAM : 

1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Voľba zapisovateľa a  overovateľov zápisnice. 
3. Schválenie navrhovaného programu. 
4. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia.  
5. Záverečný účet za rok 2016. 
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2017. 
7. Rozpočtové opatrenie č.2/2017 a rozpočtové opatrenie č. 3/2017. 
8. Správa nezávislého audítora za rok 2015. 
9. Informácie o prácach na projekte ,,Spevnená plocha a oplotenie pri cintoríne.“ 
10. Informácie ohľadom kolaudácie rodinného domu p. Pavla Kandráča s manželkou. 
11. Dni obce Krásna Lúka – informácie, program, rozdelenie úloh. 
12. Návrh na udelenie čestného občianstva pre PhDr. Vladimíra Puchalu. 
13. Návrh na udelenie čestného občianstva pre Mgr. Ondreja Kandráča. 
14. Rôzne. 
15. Návrh na uznesenie. 
16. Záver. 

 
 
 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril Štefan Bujňák, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. 
Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 6 a OZ bude uznášania schopné. 
 



 

K bodu 2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Overovatelia zápisnice: Vladimír Bača a IngMarcela Bujňáková 
 
Zapisovateľka: Mgr. Mária Bujňáková 

 
Návrh na uznesenie č. 193: 

OZ schvaľuje: 

Overovateľov zápisnice:  Vladimíra Baču a Ing. Marcelu Bujňákovú 

Zapisovateľa: Mgr. Mária Bujňáková 

 
Hlasovanie: za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová, Ing. Dušan Matija,  Vladimír 

Bača, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,Ing. Jozef Novysedlák,   

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 3. Schválenie navrhovaného programu. 

  

Starosta obce navrhol rozšíriť program o bod ,, Správa nezávislého audítora za rok 2015“ 

a rozpočtové opatrenie č. 3/2017.Poslanci OZ schválili navrhovaný program rozšírený o 

navrhovaný bod.   

Návrh na uznesenie č. 194: 

OZ schvaľuje: 

Navrhovaný program doplnený o body ,, Správa nezávislého audítora za rok 2015 

a Rozpočtové opatrenie č. 3/2017 

 
Hlasovanie: za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová, Ing. Dušan Matija,  Vladimír 

Bača, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,Ing. Jozef Novysedlák,   

proti : 0 poslancov 

 

 

 

 



K bodu 4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 
 

Starosta obce predniesol uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ. Poslanci OZ berú na 

vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  

Návrh na uznesenie č. 195: 

Poslanci OZ berú na vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová, Vladimír Bača, Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 196: 

Poslanci OZ schvaľujú zakúpenie drevorezby pre novokňaza Mgr. Vladimíra Baču v hodnote 

400,- €. 

 

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová, Vladimír Bača, Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 5. Záverečný účet za rok 2016. 

Poslanci OZ dostali návrh záverečného účtu na preštudovanie. Na zasadnutí nemal nikto 

námietky. 

 

Návrh na uznesenie č. 197: 

Poslanci OZ schvaľujú záverečný účet za rok 2016 bez výhrad. 

  

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák,  

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 198: 

Poslanci OZ schvaľujú použitie rezervného fondu v sume  7 130,41€ na tvorbu rezervného 

fondu. 

. 



  

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák,  

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 6. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2017. 

Kontrolór obce predniesol plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2017. Poslanci daný plán 

odsúhlasili. 

Návrh na uznesenie č. 199: 

Poslanci OZ schvaľujú plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2017. 

  

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Mgr. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 7: Rozpočtové opatrenie č. 2/2017 a rozpočtové opatrenie č. 3/2017. 

Rozpočtové opatrenie predniesla Mgr. Mária Bujňáková, ktorá oboznámila poslancov s ich 

obsahom. Rozpočtové opatrenie č. 2/2017 sa týkalo hlavne presunu medzi položkami 

a rozpočtové opatrenie č. 3/2017 zahŕňalo zapojenie rezervného fondu cez finančné operácie, 

ako aj jeho použite. 

 

Návrh na uznesenie č. 200: 

Poslanci OZ berú na vedomie rozpočtové opatrenie č. 2/2017. 

  

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák,  

proti : 0 poslancov 

 

 

Návrh na uznesenie č. 201: 

Poslanci OZ schvaľujú rozpočtové opatrenie č. 3/2017. 

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, 



proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 202: 

Poslanci OZ schvaľujú použitie rezervného fondu vo výške 23 4100,- € na stavbu ,,krásna 

&Lúka, úprava spevnenej plochy a oplotenie pri cintoríne. 

 

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 8: Správa nezávislého audítora za rok 2015. 

Starosta obce predniesol správu nezávislého audítora za rok 2015. Poslanci túto správu zobrali 

na vedomie. 

 

Návrh na uznesenie č. 203: 

Poslanci OZ berú na vedomie správu nezávislého audítora za rok 2015. 

  

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák,  

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 9: Informácie o prácach na projekte ,,Spevnená plocha a oplotenie pri cintoríne.“ 

Starosta obce informoval poslancov OZ o vykonaných prácach na danej stavbe. 

 

Návrh na uznesenie č. 204: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie o priebehu a ukončení prác na projekte ,,Spevnená 

plocha a oplotenie pri cintoríne.“ 

  

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača, Ing. Dušan 

Matija,  Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák,  

proti : 0 poslancov 

 



 

K bodu 10: Informácia ohľadom kolaudácie rodinného domu p. Pavla Kandráča 

s manželkou. 

Starosta obce oboznámil poslancov s prebiehajúcou kolaudáciou rodinného domu, ktorá by 

mala byť v krátkej dobe ukončená. 

 

Návrh na uznesenie č. 205: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie ohľadom kolaudácie rodinného domu p. Pavla 

Kandráča s manželkou. 

  

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 11. Dni obce Krásna Lúka – informácie, program, rozdelenie úloh. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ s programom na Dni obce, kde hlavným hosťom budú 

Kandráčovci. Vystúpia aj deti z tunajšej ZŠsMŠ, súbor z Bajeroviec, súrodenci Kundrátovci 

ako aj folklórny súbor Čavargoše zo Sabinova. Poslanci si medzi sebou rozdelili úlohy, 

 

Návrh na uznesenie č. 206: 

Poslanci OZ berú na vedomie program na ,,Dni obce Krásna Lúka.“ 

  

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňýáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák,  

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 12: Návrh na udelenie čestného občianstva pre PhDr. Vladimíra Puchalu. 

Starosta obce navrhol udeliť čestné občianstvo pre PhDr. Vladimíra Puchalu, ktorý zložil 

viacero piesní pre skupinu Ondreja Kandráča. Poslanci súhlasili s udelením čestného 

občianstva pre PhDr. Vladimíra Puchalu. 

  

Návrh na uznesenie č. 207: 



Poslanci OZ schvaľujú udelenie čestného občianstva PhDr. Vladimírovi Puchalovi. 

 

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák,  

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 13: Návrh na udelenie čestného občianstva pre Mgr. Ondreja Kandráča. 

 

Starosta obce taktiež navrhol udeliť čestné občianstvo Mgr. Ondrejovi Kandráčovi, nášmu 

rodákovi za reprezentáciu našej obce. Poslanci súhlasili s udelením čestného občianstva pre 

Mgr. Ondreja Kandráča. 

 

Návrh na uznesenie č. 208: 

Poslanci OZ schvaľujú udelenie čestného občianstva pre Mgr. Ondreja Kandráča. 

 

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 14 Rôzne. 

 Mgr. Helena Kormošová oboznámila poslancov OZ s projektom ,,Dopravné ihrisko“, na ktorý 

získala finančné prostriedky, ale potrebovala plochu, kde tento projekt môže zrealizovať. 

Poslanci súhlasili, aby tento projekt zrealizovala na detskom ihrisku.  

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s podaním žiadosti o pridelenie finančných 

prostriedkov na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice, kde by obec musela spolufinancovať tento 

projekt vo výške 5 %. Poslanci súhlasili. Starosta obce taktiež navrhol zakúpiť vecný dar pre 

Marca Osifa pri príležitosti životného jubilea – 50 rokov . 

Starosta obce predniesol žiadosť FK Javorina o finančnú dotáciu vo výške 2 000,- €. Keďže 

s poskytnutím tejto dotácie poslanci počítali už pri schvaľovaní rozpočtu obce, tak dotáciu 

odsúhlasili. 

Návrh na uznesenie č. 209: 

Poslanci OZ schvaľujú finančnú dotáciu pre FK Javorina vo výške 2 000,- €.  

  



Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák,  

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 210: 

Poslanci OZ schvaľujú zakúpenie vecného daru pre p. Marca Osifa, predsedu DHZ v Krásnej 

Lúke pri príležitosti životného jubilea.  

  

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák,  

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 211: 

Poslanci OZ súhlasia s rekonštrukciou požiarnej zbrojnice, ako aj s jej spolufinancovaním 

najmenej vo výške 5% vlastných prostriedkov z celkových výdavkov. 

  

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák,  

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 212: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie ohľadom projektu ,,Dopravné ihrisko.“ 

  

Hlasovanie:  za: 6 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák,  

proti : 0 poslancov 

 

 

 

K bodu 15: Návrh na uznesenie 

 

Mgr. Mária Bujňáková  predniesla návrhy na uznesenia podľa jednotlivých bodov. 

 



Hlasovanie:   za: 6 poslanci Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača, Ing. Dušan 

Matija, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák,  

Proti: 0 poslancov 

 

K dobu 16: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 19.45 h. 

 

Zapísal/(a): Mgr. Mária Bujňáková 

 

 

        .................................................... 

   Štefan Bujňák, starosta obce 

 

 

Overovatelia: 

Vladimír Bača       .................................................... 

Ing. Marcela Bujňáková      .................................................... 

 

 

 

 

 
 


